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Abstract (en)
The system has a reservoir (2), a pump (4), and a vertically movable float arranged in the reservoir. The vertically movable float cooperates with a
switch for switching on and off the pump, and is coupled with the switch by telescoping actuating units along a vertical direction. A blocking unit i.e.
sleeve, selectively blocks telescopic ability of the actuating units. The switch is arranged inside a sensor housing and actuated by the actuating units
over magnetic couplings that are operated through a wall of the sensor housing.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Abwasserhebeanlage mit einem Behälter (2), zumindest einer Pumpe (4) und einem in dem Behälter (2) angeordneten
vertikal beweglichen Schwimmer (14), welcher mit einem Schalter (44) zum Ein- und Ausschalten der Pumpe (4) zusammenwirkt, wobei, der
Schwimmer (14) über ein in vertikaler Richtung (X) teleskopierbares Betätigungsmittel (26, 30) mit dem Schalter (44) gekoppelt ist und ein
Blockiermittel (58) zum wahlweisen Blockieren der Teleskopierbarkeit des Betätigungsmittels (26, 30) vorhanden sind.
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